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ПРИСУТНІ: Бережна О.В., Д’яченко О.В., Кулінченко Г.В., Печенюк Д.А. 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

Аналіз результатів опитування здобувачів вищої освіти щодо якості освітньо-професійної 

програми «Мережеві та інтернет-технології» першого (бакалаврського) рівня. 

СЛУХАЛИ: доц. Бережну О.В. про результати опитування здобувачів вищої освіти, що 

проводилося з 22 жовтня по 11 листопада 2024 р. в рамках реалізації внутрішньої системи 

забезпечення якості вищої освіти Центром забезпечення якості вищої освіти відповідно до 

Наказу ректора №1073-VI вiд 21.10.2024 року. 

Метою опитування було вивчення оцінок здобувачами вищої освіти рівня якості реалізації 

освітньої програми. Опитування проводилося через інформаційний сервіс Особистий кабінет 

студента. Цільовою групою дослідження були здобувачі вищої освіти освітнього ступеня 

«бакалавр» 3-4-го курсів, які навчаються на ОПП «Мережеві та інтернет-технології». В 

опитуванні взяли участь 41% здобувачів вищої освіти. Респонденти продемонстрували 

задоволеність методами викладання навчальних дисциплін, можливостями набуття практичних 

навичок та отримання консультацій, обсягом навчального навантаження, організацією 

дистанційного навчання. Респонденти зазначили, що вони мали достатньо часу для виконання 

завдань самостійної роботи й що вивчені дисципліни сприяли формуванню фахових 

компетентностей. 

Переважна більшість респондентів задоволена вибором ОПП «Мережеві та інтернет-

технології». На достатність інформації щодо програм міжнародної академічної мобільності 

вказали 81,8% респондентів. Респонденти висловили побажання, щоб викладачі прискорили 

надання відповідей на запитання студентів і збільшили кількість практичних завдань. 

Бережна О.В. запропонувала звернути увагу викладачів на необхідність надання відповідей на 

запитання студентів своєчасно, протягом 2-3 діб, покращити якість методичного забезпечення 

з виконання практичних завдань і завершити роботу над оприлюдненням навчальних матеріалів 

на платформі МІХ до кінця 2024-2025 н.р. 

Доцент Д’яченко О.В. запропонував покращити інформування студентів про програми 

міжнародної академічної мобільності, більш активно залучати професіоналів-практиків до 

викладання навчальних дисциплін і визнати результати оцінювання якості освітнього процесу 

за ОПП «Мережеві та інтернет-технології» задовільними. 

ПОСТАНОВИЛИ: 1) визнати результати оцінювання якості освітнього процесу за 

ОПП «Мережеві та інтернет-технології» задовільними; 2) завершити оприлюднення навчальних 

матеріалів на платформі МІХ до кінця 2024-2025 н.р.; 3) приділяти більше уваги інформуванню 

студентів про програми міжнародної академічної мобільності. 

ПРОГОЛОСУВАЛИ: «за» – 4, «проти» – 0, «утримались» – 0. 

Гарант Робочої проектної групи                                                      О.В. Бережна 

 


